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Iktatószám: 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2021. július 29. (csütörtök) napján 8 óra 30 perckor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök;  
     Rácz Zoltán képviselő, bizottsági tag; 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő, bizottsági tag; 
Szegedi Attila bizottsági tag; 
Posta Zoltán bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Gábor Ferenc jegyző; 
     Tamási Anna igazgatóságvezető; 
     dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkvvezető 
 
Bomba Gábor elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Bomba Gábor elnök: Azért került rendkívüli ülésként összehívásra, hiszen terveztünk előre 
egy rendes ülést, mivel az előterjesztések viszonylag későn kerültek kiküldésre és így a 
kiküldési szabályok miatt rendkívüli ülés keretében tárgyalhatjuk ezeket a napirendi pontokat. 
További előterjesztések is fognak érkezni, ezt egy másik ülés keretében, jövő hét kedden 9.30-
kor rendes ülés keretében tárgyalnánk, ha az előterjesztéseket holnap ki tudjuk küldeni. Nem 
mindegyik napirend érkezett meg, remélem ezek holnapra meglesznek. Időpont jó 
mindenkinek? 
 
Posta Zoltán: Jó az időpont. 
 
Bomba Gábor: Napirenddel kapcsolatban az a javaslat érkezett, hogy a 3. napirendi pontot is 
zárt ülésen tárgyaljuk, aki egyetért ezzel kérem kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 3. napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalását, amelyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
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1. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek benyújtására a „Közép-Duna menti térségfejlesztési feladatok 
ellátása” és a „Beruházási Alap” című támogatási konstrukciókra 
(16. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
 

2. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Sió turisztikai fejlesztése” 
elnevezésű projekt vonatkozásában önerő biztosítására 
(19. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
3. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.7.1.-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Szekszárd leromlott városi 
területének rehabilitációja” című projekt megvalósításával kapcsolatos döntés 
meghozatalára II. 
(20. számú előterjesztés)- Később kerül kiküldésre 

Előterjesztő: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat a Modern Városok program keretében megvalósítandó új, fedett Városi Uszoda 
kivitelezésére megkötött vállalkozási szerződéssel kapcsolatos további intézkedések 
megvalósítására 
(21. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Gábor Ferenc jegyző 
 

 
1. napirendi pont: 

Javaslat támogatási kérelmek benyújtására a „Közép-Duna menti térségfejlesztési feladatok 
ellátása” és a „Beruházási Alap” című támogatási konstrukciókra 
(16. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
Előadó: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Előterjesztésként ki lett küldve, röviden szeretném kérni, hogy az 
előterjesztő ismertesse, hogy milyen feladatokra lenne ez a beruházási alap fordítva, ha jól 
emlékszem ez a visszaküldött PIP pénz újbóli igényléséről szól. Három területet ölel fel, 
csapadékvíz elvezetéssel kapcsolatos problémák megoldása, szennyvízhálózat energetikai 
korszerűsítése és az OBI körforgalomnál építendő temetői út létesítése. 
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Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető: Ismerteti az előterjesztést. 
 
Rácz Zoltán képviselő: Az Epreskerti és Béke telepi vízelvezető rendszer javítása egy 
vízátemelővel miért került ki ebből a projektből? A GVB erről döntést is hozott, hogy ezt 
megépíti. Láttuk az elmúlt időszak nagy esőzései után, hogy nagyon komoly problémák 
vannak, a városnak módszeresen el kellene kezdeni a vízelvezető rendszer kiépítését és 
javítását. Az előterjesztéssel kapcsolatban érzek disszonanciát, úgy gondolom, hogy ERÖV Zrt. 
dolga a szennyvízátemelő rendszer karbantartása és kiépítése, ezért annyit fizetünk majdnem, 
mint a vízért. A csapadékvíz elvezetés kifejezetten városi feladat, ha súlyozni kellene, úgy 
érzem, hogy inkább a városi feladatokra kellene ezeket költeni. Azt javaslom módosító 
javaslatként, hogy vegyük vissza ennek a Béke telepi szennyvíz átemelő rendszert kiépítésének 
a költségét a projektbe. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Ezek a költségek milyen szinten megalapozottak? Tudjuk, hogy az 
építőanyag árak emelkedtek az utóbbi időben. Ne forduljon elő az, hogy nem lesz elég az 
igényelt forrás. Lehet-e újra forrást igényelni? A temető út előkészítése kapcsán nyilván 
felmérte a hivatal, hogy milyen költségek várhatóak, ez gondolom egy tervezet, nincsenek még 
a beszerzések lefolytatva. 
 
Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető: A vízi közművesek esetében közbeszerzésből 
származó vállalkozási szerződéssel rendelkezünk és egyértelműen látszik, hogy mi mennyibe 
kerül. Az átemelő szivattyúk beszerzése kapcsán indikatív árajánlat kérést folytattunk le, most 
van folyamatban a közbeszerzési dokumentáció összeállítása, úgy gondolom, hogy 
megalapozott és friss árakkal rendelkezünk ezzel kapcsolatban. Az útfejlesztésnél előkészítő 
munkák szerepelnek, ezekkel kapcsolatos tervezési, területszerzéssel kapcsolatos jogi 
feladatok ellátására, régészeti és örökségvédelmi hatástanulmánnyal kapcsolatban már 
megbízási szerződéssel rendelkezünk, illetve értékbecsléssel rendelkezünk a területszerzéssel 
kapcsolatban, mindegyiket indikatív árajánlattal kell alátámasztanunk. 
 
Bomba Gábor elnök: Rácz képviselő Béke telepi vízrendezéssel kapcsolatos kérdése melyik 
projektbe férne bele? 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Ez a projekt szerepelt ebben a programban, volt is rá támogatás, de 
a költségek nem voltak megalapozottak és elégségesek ahhoz, hogy ez a projekt 
megvalósuljon, saját erősforrás meg nem állt rendelkezésre olyan mértékben. Van rá 
lehetőség, hogy ezt az igényt újra benyújtsuk. A támogató elvárja tőlünk, hogy ezt készítsük 
elő és kérjünk indikatív árajánlatot és a következő ütemben nyújtsuk be ezeket az igényeket. 
 
Rácz Zoltán képviselő: Becsült költség volt erre a két területre, de akkor úgy döntöttünk, hogy 
a Béke telepi épül meg, mivel az van a legvégső ponton, ezek után kell a város fele haladni 
folyamatosan, ha a forrás rendelkezésre áll. Tekintettel a belgiumi és a németországi 
eseményekre kegyetlen dolgok várhatóak rövid időn belül az időjárás változás miatt. 
Utánajártam, hogy a Béke telep esetében teljes mértékben rendelkezésre állt a forrás. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Igaza van abban, hogy rendelkezésre állt a forrás, azonban az 
átcsoportosítást a támogató nem engedte. Úgy lehetne ezt megoldani, hogy az egyikről 
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lemond, a másikra pedig ráemelést kér, de az a 30%-ot nem haladhatja meg. Ez így meghaladta 
volna a 30%-ot és így mindkét jogcímen vissza kellett adni a támogatást. Azt nem tudja kezelni 
a támogató, hogy fogja az egyik támogatás összegét és átemeli a másik támogatási célra, 
hanem csak úgy lehet, hogy lemondunk az egyikről, akkor a másikra kérünk 30 %-os ráemelést. 
Célszerű azt csinálni, hogy amikor benyújtunk egy támogatási igényt, azt egy megalapozott 
tervekkel és költségvetéssel, ebben az esetben minimális lesz a ráemelési költség.  
 
Bomba Gábor elnök: Módosító javaslatként azt mondom, hogy mindkét részre legyen meg az 
ár és minimum az egyiket próbáljuk meg a PIP-pel egyeztetni, de jó lenne mindkettőt. Cél, 
hogy mindkettő meglegyen, de ha szükséges, akkor priorizáljuk a dolgokat. 
 
Rácz Zoltán bizottsági tag: Annyit hozzátennék, hogy ez nem volt kidolgozva, nem volt 
mögötte műszaki tartalom, ami azt igazolta, hogy a 30 % fölé került volna. 
 
Bomba Gábor elnök: Határozzuk meg egy időpontot, hogy mikorra lehet az ezzel kapcsolatos 
előterjesztést elkészíteni. 
 
Posta Zoltán bizottsági tag: Megalapozott ajánlatot akkor lehet kérni, ha egy jó terv a 
kezünkben van. Mikorra lehet egy beszerzést lefolytatni? 
 
Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető: Ehhez alapvetően egy megalapozó 
dokumentum kell, azt követően tudnak a műszaki kollégák dolgozni. Ennek költségvonzata is 
van, melyet az önkormányzatnak saját forrásból kell fizetnie, azt követően lehet, hogy kapunk 
rá PIP-es támogatást. Az ajánlat alapján látszik, hogy mennyi idő alatt készül el a megalapozó 
dokumentum. Ezt követően látszani fog, hogy milyen műszaki tervekre lesz majd szükség, ezt 
további beszerzési igényel. A PIP-es forrás kész műszaki tervekkel lehet igényelni, mely több 
hónapot is igénybe vehet. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 16/2021. (VII.29.) határozata 
a támogatási kérelmek benyújtásáról a „Közép-Duna menti 

térségfejlesztési feladatok ellátása” és a „Beruházási Alap” című 

támogatási konstrukciókra 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági 
és Városfejlesztési Bizottsága  
 

1. dönt arról, hogy a „Közép-Duna menti térségfejlesztési feladatok 
ellátása” és a „Beruházási Alap” című támogatási konstrukciókra 
az alábbi támogatási kérelmek kerüljenek benyújtásra:  

I. kérelem - Víziközmű rendszerek fejlesztése, összesen: 
nettó 105 353 043 Ft összegben, 
II. kérelem - Az OBI körforgalmat és a Penny-Lidl 
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csomópontot összekötő út megépítésének előkészítése, 

összesen: bruttó 231 812 000 Ft összegben. 

 
Határidő: 2021. július 29. 

 Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

2. dönt arról, hogy a III. kérelem kerüljön előkészítésre és a PIP 
Közép-Duna Menti Térségfejlesztési Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság részére megküldésre véleményezés 
céljából, összesen 401 970 000 Ft összegben. 

 
Határidő: 2021. július 29. 

 Felelős: Bomba Gábor elnök 
 

3. felhatalmazza a Polgármestert a határozati javaslat 1. pontjában 
foglalt támogatási kérelmek módosításával és benyújtásával, 
illetve a 2. pontjában foglalt támogatási kérelem előkészítésével 
kapcsolatos intézkedések megtételére, valamint a támogatói 
okiratok aláírására. 
 
Határidő: a támogatási kérelem benyújtásának és 

elfogadásának határideje 
 Felelős: Ács Rezső polgármester 

  
4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a támogatási kérelmek 

benyújtásával és kezelésével kapcsolatos feladatok ellátására. 
 
Határidő: a támogatási kérelem benyújtásának határideje 
Felelős: Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető 
 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a bizottság soron 
következő rendes ülésére a Béke telep és Epreskert 
településrészek vízrendezésének előkészítéséhez kapcsolódó 
ütemtervet készítse. 
 
Határidő: A bizottság soron következő rendes ülése 
Felelős: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Sió turisztikai fejlesztése” 
elnevezésű projekt vonatkozásában önerő biztosítására 
(19. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
 
Bomba Gábor elnök: Az előterjesztés ki lett küldve. Hozzáfűzni valója van valakinek? 



 

  0729jkv 

6 

 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 17/2021. (VII.29.) 
határozata 
a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Sió turisztikai 
fejlesztése” elnevezésű projekt vonatkozásában önerő 
biztosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága  

 
1. dönt a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Sió 

turisztikai fejlesztése” elnevezésű projekt vonatkozásában a 
tervezéshez kapcsolódóan 733.700 Ft önerőként történő 
biztosításáról; 
  
Határidő: 2021. július 29. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
   

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.pont tekintetében 
tegye meg a szükséges intézkedéseket és intézkedjen a 
támogatási szerződésmódosításhoz szükséges önerő nyilatkozat 
aláíratásáról. 
 
Határidő: 2021. július 29. 
Felelős: dr. Gondos Kitti Katalin igazgatóságvezető 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 8 óra 52 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 
 

 
 

K.m.f 
 
 
 

Posta Zoltán 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Bomba Gábor 
elnök 
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Készítette: 

dr. Gyulay Soma 
jegyzőkönyvvezető 

  
 

 
 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

                jegyző 
 


